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    R  O  M  Â  N  I  A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA BĂCANI 

CONSILIUL LOCAL 

 

 
 

 Încheiat astăzi 26 noiembrie 2024, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local al 

comunei Băcani, judeţul Vaslui. 

  Şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Băcani a fost convocată de 

domnul primar prin Dispoziţia nr. 314  din 20.11.2024. 

 Secretarul general al comunei Băcani Bancianu Alina Mihaela, efectuează apelul 

nominal al consilierilor, în urma căruia  s-a constatat că sunt prezenti toti consilierii 

locali. 

  Dupa efectuarea apelului nominal presedintele de sedinta consilier Mitescu Gheorghe, 

declara deschisa şedinţa ordinara de astazi 26.11.2024  

Domnul preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local procesul 

verbal al şedinţei  care a avut loc pe data de 29.10.2024   . 

 - Cine este “pentru”? 

 - Cine este “împotrivă”?   

 - Cine se “abţine”? 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi,  toti  sunt de acord cu procesul verbal încheiat 

în şedinta ordinară din data de  29.10.2024. 

În continuare domnul preşedinte de şedinţă da citire si supune spre aprobarea 

Consiliului Local  proiectele de hotarare  puse pe ordinea de zi a şedinţei ordinare de 

astăzi 26.11.2024    

1. Proiect de hotarare privind  rectificarea bugetului local al comunei Bacani -etapa noiembrie 2024.      

2. Proiect de hotarare privind decontarea navetei cadrelor didactice pe luna septembrie 2024. 

3. Proiect de hotarare privind reutilizarea fondului de rulment . 

4. Proiect de hotarare privind desemnarea persoanei  care sa reprezinte interesele UAT Băcani  in Adunarea 

Generala    a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară a judetului Vaslui. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea retelei unitatilor de invatamant preuniversitar de stat, cu personalitate 

juridica, de pe raza teritoriala a comunei Bacani, care vor functiona in anul scolar 2025-2026. 

6. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați și a 

devizului general actualizat  pentru obiectivul de investiții „INFIINȚARE SISTEM DE 

CANALIZARE MENAJERA IN LOCALITAȚILE  BALTATENI,SUSENI SI 

EXTINDERE SISTEM DE CANALIZARE MENAJERA IN LOCALITATEA 

BACANI, COMUNA BACANI , JUDETUL VASLUI”, aprobat pentru finanțare prin 

Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând 

categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului 



 2 

7. Proiect de hotarare privind aprobarea efectuării unor cheltuieli cu pomul de C r ăciun pentru elevii şi 

copii preşcolari de la nivelul comunei Bacani , judeţul Vaslui.  

  

Domnul  preşedinte de sedinţă consultă consiliul dacă mai sunt probleme urgente care nu 

suferă amânare şi trebuiesc  incluse  la ordinea de zi propusă. 

  Doamna secretar se inscrie la cuvant si spune ca mai adauga pe ordinea de zi  inca 

doua proiecte ,  

- Proiect de hotarare privind aprobarea procedurii de scutire la plata a majorarilor 

de intarziere calculate ca urmare a neplatii la termen a obligatiilor fiscale restante 

datorate bugetului local de catre contribuabili 

- Proiect de hotarare privind decontarea navetei cadrelor didactice pe luna 

octombrie  2024.  ,  

  Nemafiind nici un consilier care să-şi exprime dorinţa de a propune modificarea ordinei 

de zi, domnul  preşedinte de şedinta supune spre aprobarea Consiliului Local această 

ordine de zi:  

-Cine este “pentru”? 

 -Cine este “împotrivă”? 

 -Cine se “abţine”? 

 Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu ordinea de zi propusă .   

În continuare domnul preşedinte de sedinţă propune să se treacă la discutarea primului 

punct al ordinei de zi: 

1. Proiect de hotarare privind  rectificarea bugetului local al comunei Bacani -etapa noiembrie 

2024.      

  

   Doamna contabil Coroi Mirela Liliana se inscrie la cuvant si spune ca au fost primiti 

bani care au fost impartiti pentru plata salariilor asistentilor personali, contractului cu 

cainii , plata facturilor la proiectul cu scoala Suseni lucrari la structura scolii.  

   Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca banii care au fost primiti au fost 

repartizati pentru plata salariilor asistentilor personali, de achitat plata contractului cu 

ridicarea cainilor fara stapan, plata direfentei la gunoi lasata de curtea de conturi , 

persoanele cu CES , bani pentru cadoul elevilor de la scoala la serbarile de sfarsit de an, 

bani pentru electricitate, mentenanta pe lucrarile la apa si canalizare pe tot anul, o parte 

din lucrarile efectuate la Scoala Suseni, Daca o sa se mai faca incasari la bugetul local 

poate reusim sa mai achitam din facturile restante la proiecte. 
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 Domnul consilier Radacina Mircea intreaba daca mai sunt bani de platit la canalizarea de 

la drujesti. 

Domnul primar raspunde ca mai este de achitat la Drujesti dar nu din bugetul local . 

  Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”?  

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

2. Proiect de hotarare privind decontarea navetei cadrelor didactice pe luna 

septembrie 2024. 

Domnul consilier Mitescu Gheorghe, presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

  Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”?  

- Cine este “împotrivă”? 

     - Cine se “abţine” 

   Din totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, şi se  

propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

3. Proiect de hotarare privind reutilizarea fondului de rulment . 

Domnul consilier Mitescu Gheorghe, presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Doamna contabil Coroi Mirela Liliana se inscrie la cuvant si spune ca reutilizarea excedentului 

Comunei Băcani, judeţul Vaslui, care este în sumă de 1.021.297,90 lei la începutul anului 2024, pentru 

finanţarea următoarelor cheltuieli de  investiţii : 

  -Modernizare iluminat LED etapa II-21.000 lei 

- Modernizare drumuri in comuna Bacani  - 167850 lei 

-Infiintare sistem de canalizare menajera in localitatile Baltateni, Suseni, Vulpaseni si extindere Bacani-

250.000 lei 

-Statii de incarcare vehicule electrice-15.000 lei 

-Ecosistem digital interconectat si integrat -2000 lei 

-Centru comunitar-86.297.90 lei 

-Centru de colectare a deseurilor prin aport voluntar -30.000 lei 

-Sistem de supraveghere video -15.000 lei 

-Construire teren de sport cu gazon sintetic multisport sc.Bacani -304.000 lei 

-Program Info pay -17.850 lei 

-Program Sistem control intern managerial -14.300 lei 
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-Lucrari de interventie la structura necesare imobilului pentru eficientizarea energética la scoala Suseni     

- 98.000 lei  

 

Domnul consilier pandelea traian se inscrie la cuvant si intreaba daca modernizarea drumuri nu 

s-a terminat. 

 Doamna contabil se inscrie la cuvant si spune ca au fost de la inceputul anului prinsi.  

  Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca a fost platita proiectarea pentru drumuri sa se 

refaca stratul de uzura si rigolele unde nu s-a cheltuit s-au luat bani si s-a pus unde este nevoie.  

Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”?  

- Cine este “împotrivă”? 

     - Cine se “abţine” 

   Din totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, şi se  

propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

4. Proiect de hotarare privind desemnarea persoanei  care sa reprezinte interesele UAT Băcani  in 

Adunarea Generala   a Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară a judetului Vaslui. 

 

Domnul consilier Mitescu Gheorghe, presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”?  

- Cine este “împotrivă”? 

     - Cine se “abţine” 

   Din totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, şi se  

propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea retelei unitatilor de invatamant preuniversitar de 

stat, cu personalitate juridica, de pe raza teritoriala a comunei Bacani, care vor functiona in 

anul scolar 2025-2026. 
 

  Domnul consilier Mitescu Gheorghe, presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

  Doamna secretar se inscrie la cuvant si spune ca in fiecare an dupa ce primim avizul 

de aprobare a retelei scolare se aproba prin hotarare de consiliu local . 

   Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  
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- Cine este “pentru”?  

- Cine este “împotrivă”? 

     - Cine se “abţine” 

 Din totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, şi 

se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

6. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați și a 

devizului general actualizat  pentru obiectivul de investiții „INFIINȚARE SISTEM DE 

CANALIZARE MENAJERA IN LOCALITAȚILE  BALTATENI,SUSENI SI 

EXTINDERE SISTEM DE CANALIZARE MENAJERA IN LOCALITATEA BACANI, 

COMUNA BACANI , JUDETUL VASLUI”, aprobat pentru finanțare prin Programul 

național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de 

cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului . 

 

   Domnul consilier Mitescu Gheorghe, presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

  Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca nu se modifica nici o suma, a mai fost 

adoptata odata aceasta hotarare , dar nu a fost respectata forma pusa pe platforma . 

   Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”?  

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, şi 

se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

7. Proiect de hotarare privind aprobarea efectuării unor cheltuieli cu pomul de 

C r ăciun pentru elevii şi copii preşcolari de la nivelul comunei Bacani , judeţul Vaslui.  

 

  Domnul consilier Mitescu Gheorghe, presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

  Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca anul acesta initial am vrut sa renuntam 

dar ne am gandit ca totusi sa dam ceva la copii, sponsorizari nu mai avem ca anul trecut. 

Suma este de 30.000 lei . 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”?  

- Cine este “împotrivă”? 
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- Cine se “abţine” 

Din totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, şi 

se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

8. Proiect de hotarare privind aprobarea procedurii de scutire la plata a 

majorarilor de intarziere calculate ca urmare a neplatii la termen a obligatiilor 

fiscale restante datorate bugetului local de catre contribuabili 

 Domnul consilier Mitescu Gheorghe, presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

  Doamna secretar se inscrie la cuvant si spune ca a fost prelungit termenul de depunere a 

cererilor pentru scutirea de la penalitati pana pe data de 19 decembrie, si avand in vedere 

ca tremenul de depunere a cererilor care a fost a expirat pe 25 noiembrie  trebuie aprobata 

alta procedura de prelungire a termenului . 

 Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”?  

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

 Din totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, şi se  

propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

9. Proiect de hotarare privind decontarea navetei cadrelor didactice pe luna octombrie  2024.   

   Domnul consilier Mitescu Gheorghe, presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

   Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul de hotărâre:  

- Cine este “pentru”?  

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

 Din totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre.  

Sedinta de astazi este declarata inchisa.  

  

 PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ                      SECRETAR GENERAL                                                                      

      MITESCU GHEORGHE                                             BĂNCIANU ALINA  MIHAELA 


